
Zápis č. 33/(20-23) 279 
z řádného zasedání Akademického senátu FCH VUT 

konaného 28. února 2023, 14:30 hodin 
v zasedací místnosti děkanátu FCH VUT v Brně, Purkyňova 464/118 – E517 

 
Přítomni: Adamczyková, Diviš, Kalina, Kouřilová, Krouská, Lindovský, Obruča (část), 

Pilátová, Pořízka, Přikryl, Sedláček, Smilek, Vacula, Zahrádka 
Omluveni:    Komendová, Obruča (část) 
Hosté:    Hladík, Kovalčík, Vašinová Galiová, Veselý 

 

Program: 
1. Zahájení zasedání 
2. Informace od vedení FCH VUT 
3. Návrhy změn Volebního řádu Akademického senátu FCH VUT 
4. Různé 
 
 
AD 1)  
Předseda AS FCH přivítal přítomné a zahájil zasedání. Dotázal se, zda má někdo připomínky 
k programu; připomínky nebyly vzneseny, proběhlo hlasování o navrženém programu: 
Hlasování:  
 Pro:   13 
 Proti:   0 
 Zdržel se:  0 
Program dnešního zasedání AS FCH byl schválen tak, jak byl navržen. 
 
Zápis z minulého zasedání byl členům Akademického senátu zaslán; nikdo neměl připomínky. 
Proběhlo hlasování:  
 Pro:   13 
 Proti:   0 
 Zdržel se:  0 
Zápis č. 278 byl schválen. 
 
 
AD 2)  
(V průběhu projednávání tohoto bodu přichází prof. Obruča.) 
Předseda AS FCH předal slovo děkanovi fakulty, prof. Veselému, který informoval: 
• Vstupy do budovy: Na vchody, které jsou označeny jako střežené nouzové východy, 

budou postupně instalovány alarmy, které se v případě, že budou dveře otevřeny, 
spustí při nezavření s prodlevou cca 10 sekund, aby tyto vchody nezůstávaly 
dlouhodobě otevřené. 

• Chemax: Bude se přecházet na cloudové řešení aplikace; je nutné, aby nejpozději do 
konce prázdnin byly provedeny všechny aktualizace evidence ze všech laboratoří. 
Současně se každý vedoucí laboratoře ujistí, že není překročen povolený limit pro 
skladování hořlavin. 
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• NAÚ spouští kontroly; současné kontroly se zaměřují zejména na dodržování počtu 
vedených VŠKP v návaznosti na platné předpisy (VUT: maximálně 20 vedených prací, 
z toho maximálně 7 dizertačních prací). Každé překročení počtu se posuzuje jako 
nedodržení kvality, což se promítne ve financování. Proto i na fakultě nyní probíhá 
kontrola a podnikají se kroky k nápravě v případech, kde je zjištěno nedodržení počtu. 
V návaznosti na to se očekává další kontrola, jak jsou závěrečné práce zadávané, 
zpracované a oponované. Již zadání práce musí být na odpovídající úrovni – ne příliš 
obecné, ne příliš podrobné. Naprostá většina zadání na FCH je v pořádku, nicméně, 
v některých případech je nutno provést opravu; i z tohoto důvodu bude zpracován 
pokyn se základními informacemi a se vzorem.  

 
Předseda AS FCH VUT otevřel diskuzi k tomuto bodu, ale nikdo neměl dotazy. 
 
 
AD 3)  
Předseda AS FCH informoval, že zasedala Legislativní komise AS FCH, která připravila 
komentáře k existujícímu dokumentu na základě zkušeností volební komise z minulých voleb. 
Předal slovo předsedkyni Legislativní komise, dr. Pilátové, která navrhuje, aby v novém 
dokumentu byl zapracován i dodatek č. 1. Dále komentovala jednotlivé body a důvody 
k navrhovaným změnám. Všechny změny jsou k dispozici v příloze tohoto zápisu, kde je 
původní dokument v revizním režimu s komentáři. 
Veškeré navrhované změny byly řádně prodiskutovány; předseda AS FCH VUT zformuloval 
návrh usnesení: 
Akademický senát FCH VUT byl seznámen s návrhem změn ve volebním řádu AS FCH a 
doporučuje děkanovi změny uvedené v příloze tohoto zápisu zapracovat do návrhu. 
Nikdo neměl námitky; proběhlo hlasování: 
 Pro:   14 
 Proti:   0 
 Zdržel se:  0 
Usnesení: Akademický senát FCH VUT byl seznámen s návrhem změn ve volebním řádu AS 
FCH a doporučuje děkanovi změny uvedené v příloze tohoto zápisu zapracovat do návrhu. 
 
 
AD 4)  
Děkan, prof. Veselý 

• Poděkoval všem, kteří se podíleli na přípravě plesu FCH, zejména Studentské unii, za 
hladký průběh.  

Doc. Sedláček 
• Dotázal se, jaká je situace s přípravou pravidel rozpočtu a nabízí součinnost EK. 

Reaguje děkan: V současné době probíhá ověřování některých údajů; k některým 
datům se nelze dostat automaticky z informačního systému a je nutné je dohledávat 
individuálně; jakmile bude tato fáze dokončena, potom bude oslovena Ekonomická 
komise k diskuzi i o tom, do jaké míry budou parametry dopočítávány ručně. 
Doc. Diviš doplnil, že pravidla pro rozpočet na VUT byla v AS VUT schválena dnes.  
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Závěrem předseda AS FCH VUT poděkoval všem za účast a ukončil zasedání. Příští zasedání 
Akademického senátu FCH se uskuteční 28. března ve 14:30 hodin. 
 
Brno, 2. 3. 2023 
Zapsala: Mgr. Ilona Pipková 
 
 
 
 
..................................... ..…………………………………………. 
   Ing. Jan Zahrádka       prof. Ing. Stanislav Obruča, Ph.D. 
 Předseda SK AS FCH            Předseda KAP AS FCH 
   
 

………………..……………………. 
doc. Ing. Pavel Diviš, Ph.D. 

Předseda AS FCH 
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